
  
 
 
 

 

HOTĂRÂREA Nr.143 
      din 29.11.2022 

privind aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local Nădlac 

din data de 08.11.2022 
 

 

 Consiliul local al oraşului Nădlac, întrunit în şedinţa ordinară din data de 

29.11.2022, 
 Având în vedere: 

- prevederile art.138(15) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind 

Codul administrativ, actualizată 
 În temeiul art.139(1) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, actualizată 

 
 

HOTĂRĂŞTE: 

 

 
Art.1. Se aprobă procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local 

Nădlac din data de 08.11.2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre. 
Art.2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de către primarul orașului Nădlac 

și se comunică către: 

- Instituţia Prefectului- Judeţul Arad, Serviciul Juridic și Contencios 
Administrativ– Compartimentul Controlul Legalităţii Actelor și 

Contencios 
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Anexa la HCL nr.143/29.11.2022 

 
 

PROCESUL VERBAL 

al şedinţei extraordinare din data de 08.11.2022 a Consiliului local Nădlac 
 
 

Şedinţa extraordinară a Consiliului Local al oraşului Nădlac din data de 08.11.2022 a 
fost convocată în baza Dispoziției primarului orașului Nădlac nr.420 din 03.11.2022, prin 
convocator şi înmânarea invitaţiilor. 

 La lucrările şedinţei participă, fiind prezenți următorii consilieri locali: Hegyes Mihai-
Ferencz, Bonțea Maria-Carolina, Huszarik Alexandrina-Nicoleta, Paladie Răzvan-Florin, 
Abraham Milan-Iaroslav, Karkuș Radomir-Călin-Ștefan, Patean Tiberiu, Somrak Dușan, Onuțe 

Dan-Ioan, Suslak Marek-Andrei, Lupașcu Carmen. Lipsesc consilierii locali: Vaș Ladislau, Kelo 
Milan, Albu Cosmin-Cristian, Franio Ștefan-Emilian. 

La lucrările ședinței, din partea primăriei orașului Nădlac participă: primar Ioan-Radu 

Mărginean, Ianecsko Alina- consilier juridic, Istvanovicz Călin Florin- arhitect-șef, Gondec 
Pavel- șef serviciu buget, Iamriska Ioan-Cristian- referent care asigură înregistrarea audio-
video a ședinței. Dl secretar general Alexandru Gros lipsește, atribuțiile acestuia fiind delegate 

consilierului juridic Ianecsko Alina. 
 La lucrările ședinței este prezentă majoritatea consilierilor locali aflați în funcție, astfel 

că este asigurat cvorumul necesar întrunirii, ședința fiind legal constituită.  
 Dl primar solicită să se facă propuneri pentru alegerea președintelui de ședință pentru 

conducerea lucrărilor ședinței de astăzi, deoarece dl Vaș Ladislau lipsește, fiind în concediu. 

          D-l Suslak Marek-Andrei  propune pe dl Paladie Răzvan- Florin. 
          Nemaifiind alte propuneri, se supune la vot propunerea de alegere în funcția de 
președinte de ședință a d-lui Paladie Răzvan- Florin pentru conducerea lucrărilor ședinței de 

astăzi, propunere care este aprobată cu 10 voturi DA, 1 abținere Paladie Răzvan-Florin, votul 
necesar aprobării fiind votul majorității consilierilor prezenți ( 6 voturi ). 

În continuare, președintele de ședință- dl Paladie Răzvan-Florin, prezintă pct.1, 

respectiv proiectul ordinei de zi al şedinţei Consiliului Local de astăzi, astfel :  
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei extraordinare a 

Consiliului local din data de 08.11.2022. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 25.10.2022. 
 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării suprafeței imobilului situate în orașul 

Nădlac, parcela evidențiată în CF nr.301973 Nădlac. 
 4.Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în circuitul funciar a unor terenuri. 

5.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Consiliului 
local al orașului Nădlac pe anul 2022. 

Dl primar propune introducerea pe ordinea de zi a următoarelor puncte, la care există 

emise avize din partea comisiilor de specialitate: 
Pct.6. Proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unor imobile din 

intravilanul orașului Nădlac. 

Pct.7. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat la finalizarea 
investiției conform Ordonanței nr.15/2021, precum și aprobarea indicatorilor tehnico-
economici pentru proiectul cu denumirea "Modernizare și reabilitare rețea de străzi din orașul 

Nădlac", faza P.T.+ D.E.+C.S. 
Pct.8. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării  proiectului  ”Creșterea 

capacității de intervenție a S.V.S.U Nădlac în situații de urgență” în cadrul Grupului de Acțiune 

Locală  - Lunca Mureșului de Jos a  Măsurii 4. (6B) „Dezvoltarea satelor”. 
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Președintele de şedinţă supune la vot „Proiectul de hotărâre privind aprobarea ordinei 
de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului local Nădlac din data de 08.11.2022”, cu 
propunerea de completare a acesteia, fiind pronunțate 11 voturi DA, fiind întrunită 

majoritatea necesară adoptării hotărârii, votul necesar pentru adoptarea proiectului de 
hotărâre fiind majoritatea consilierilor prezenţi ( 6 voturi ). 

Se trece la pct.2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 25.10.2022. 
Președintele de ședință întreabă dacă există discuții la acest punct. 
Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 

hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 
data de 25.10.2022”, acesta fiind aprobat cu 11 voturi DA, votul necesar pentru adoptarea 
proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 6 voturi ). 

Se trece la pct.3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării suprafeței imobilului 
situate în orașul Nădlac, parcela evidențiată în CF nr.301973 Nădlac. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 
funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.4. Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în circuitul funciar 
a unor terenuri. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și 

cheltuieli al Consiliului local al orașului Nădlac pe anul 2022. 

Dl Gondec Pavel susține că față de modificările la buget care s-au trimis pe email 
consilierilor locali, de la acea dată au mai intervenit modificări, s-a depus din partea Liceului 
teoretic Jozef Gregor Tajovsky Nădlac o adresă de sponsorizare a balului bobocilor, este vorba 

de suma de 6250 lei care intră, atât la venituri, cât și la cheltuieli, de asemenea se propune 
diminuarea cu suma de 37000 lei la proiect asfaltare drumuri și repartizarea sumei de 36000 
lei la pavare trotuare centru și 1000 lei la rețele străzi PNDL, deoarece la aceste proiecte 

sumele prevăzute în buget nu sunt suficiente, prețurile au fost actualizate la lucrările pe 
construcții, iar contractele de execuție este necesar să fie actualizate cu indicele de inflație 
care este comunicat de Institutul Național de Statistică. 

Dl Hegyes Mihai întreabă dacă se finalizează lucrările la pavaj, dacă aceasta este ultima 
tranșă de plată. 

Dl Gondec Pavel susține că aceasta este ultima decontare. 
Dl Hegyes Mihai solicită să se trimită pe email la fiecare consilier local informații 

referitor la costul pe mp al pavajului, ca să cunoască aceste informații toți consilierii locali. 

Dna Bonțea Maria Carolina întreabă pe dl Gondec Pavel dacă a ajuns la dânsul 
amendamentul care s-a depus de către comisie și ce soluții există. 

Dl Gondec Pavel face precizarea că momentan nu a căutat soluții, propunerea se află 

de mult timp în atenția executivului, se dorește ca aceste panouri să fie și iluminate și probabil 
că cel mai probabil valoarea acestora va fi  mai mare. Dl secretar a căutat oferte în acest sens, 
însă acestea nu sunt ieftine, eventual se pot pune pe bugetul pe anul viitor pe lista de 

investiții, având în vedere faptul că până la sfârșitul anului timpul este prea scurt, nu este timp 
pentru a se putea demara achiziții pe lista de investiții. 

Dna Bonțea Maria susține că aceste panouri se află într-o stare foarte degradată. 

Dl primar face precizarea că au fost montate indicatoarele în limba slovacă, așa cum s-a 
solicitat. 
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Dna Bonțea Maria Carolina susține că este vorba de  alte panouri de la intrarea în oraș, 

cetățenii au sesizat starea degradată a acestora, panourile de Vitame Vas/ Bine ați venit, astfel 
că s-a sesizat comisia de cultură de acestea și propune luarea măsurilor în acest sens. 

Dl Paladie Răzvan-Florin susține propunerea ca această inițiativă să fie luată în 

considerare anul viitor pe lista de investiții, să nu se cumpere doar ceva provizoriu, inestetic, 
în luna februarie, martie anul viitor să se caute mai multe modele, tipuri, iar conform dorinței 
tuturor consilierilor, să se discute în comisii, nu este nimeni împotriva acestei propuneri. 

Dna Bonțea Maria-Carmen susține ca cei de la compartimentul administrarea 
patrimoniului local să caute oferte. 

Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre, cu cele două propuneri de 
modificare făcute de către dl Gondec Pavel, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.6. Proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unor 

imobile din intravilanul orașului Nădlac. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.7. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat la 

finalizarea investiției conform Ordonanței nr.15/2021, precum și aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici pentru proiectul cu denumirea "Modernizare și reabilitare rețea de străzi din 
orașul Nădlac", faza P.T.+ D.E.+C.S. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.8. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării  proiectului  

”Creșterea capacității de intervenție a S.V.S.U Nădlac în situații de urgență” în cadrul Grupului 

de Acțiune Locală  - Lunca Mureșului de Jos a  Măsurii 4. (6B) „Dezvoltarea satelor”. 
Dl Paladie Răzvan-Florin face precizarea că este vorba de pompă de mare capacitate, 

și deoarece au rămas bani de la drumuri agricole, având în vedere inundațiile din anii 

precedenți, în situația în care se vor mai ivi asemenea situații, această pompă ar ajuta foarte 
mult. 

Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție ( 8 voturi ). 
Nefiind alte discuții, președintele de ședință, declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului local al oraşului Nădlac din data de 08.11.2022. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare originale. 
Înregistrarea audio-video al prezentei ședințe de consiliu face parte integrantă din procesul 
verbal al ședinței. 
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